
   

 

Nämndinitiativ 

Bildningsnämnden 

 

Utred möjligheterna att ta över och driva en egen vikariebank 

I kölvattnet av pandemin så är våra medarbetare trötta och slutkörda och bristen på vikarier varit 

stor. Anställda har gjort sitt yttersta med att täcka upp för sina kolleger samt man har slagit ihop 

klasser och i vissa fall så har lektioner ställts in. När man hör uttryck som ”det är lättare att hitta 

behöriga lärare än vikarier” är det dags att agera. Våra pedagoger måste kunna anlita vikarier. 

 

Idag så ligger vikariebanken under kommunledningen tillsammans med andra förvaltningars 

vikariebanker. Vi sverigedemokrater anser att det borde ligga under respektive förvaltning. 

Den som har störst kunskap över barnomsorgen, skolan och dess personalbehov är 

bildningsförvaltningen och således borde ha kontrollen över sin egen vikariebank. Vikariebanken 

behöver uppdateras och man måste se över vilka vikarier som är aktiva och bokningsbara samt så 

borde man se över antalet inskrivna och hur många som vi behöver ha inskrivna för det ska vara en 

levande och fungerande vikariebank. 

 

 

 

Med anledning av detta yrkar Sverigedemokraterna: 

-Att bildningsförvaltningen utreder alternativ till införande av en egen vikariebank som ligger under 

förvaltningen. 

-Att bildningsförvaltningen utreder positiva och negativa konsekvenser av att införa en egen 

vikariebank. 

-Att bildningsförvaltningen ser över antalet aktiva vikarier samt rekryterar fler vikarier om behovet 

finns. 
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